
 

Referat SK Enduromøde 26-06-23 

Deltagere: Claus Beyer, Dan Uno, Johnny Guldhammer, Søren Reinhard 
Referent: Lukas Winther 

 

 

1 DM og første XC løb 

• DM 2 i Oksbøl gik godt og det var også første afdeling af XC-cuppen, hvor der var god tilslutning.  

• MX-kørerne gav udtryk for, at de havde en rigtig sjov dag, og at de var tilfredse med XC-løbet. 

• Man skal dog være sikker på, at deltagerne bliver bekendt med enduro-reglementet. Så man kunne 

evt. lave en lille guide/håndbog med de vigtige punkter, der skal gennemgås under 

kørerinstruktionen. 

• Desværre var kørerne ikke gode til at hjælpe med at rydde op. Så fremadrettet vil deltagerne blive 

delt op i grupper efter løbet og bedt om at rydde op i specifikke områder. 

• Der skal være bedre styr på tildelingen af transponder og kørernummer hos kørerne, så man kan 

identificere dem. Det kan være en del af teknisk kontrol. 

• SK er i den sammenhæng også blevet bekendt med, at der generelt kun udføres fhv. lidt teknisk 

kontrol ved løbene. Så løbsarrangørerne må generelt gerne fokusere på at blive mere omhyggelige 

med TK-indsatsen. 

• Fremadrettet skal XC klasserne også oprettes i enduro-kalenderen. 

• Mixet af XC-klasserne skal afstemmes med VMC inden næste løb, hvor de er arrangør. 

 

2 Test af nye transpondere 

• SK er i gang med at teste et andet transponder-system end MyLaps. Det andet system bliver testet i 

år og i 2024 sideløbende med, at MyLaps også benyttes, og der vil først blive taget stilling til 

efterfølgende, om det nye system skal bruges i stedet for Mylaps.       

 

3 Nyt medlemssystem  

• Der er et nyt medlemssystem på vej, som både kan gøre det administrative arbejde lettere for 

klubberne og giver dem en masse funktioner samt mulighed for at få en ny klubhjemmeside. 

 

4 Talent og elite 

• Claus Beyer har været i dialog med Søren Normann om muligheder for at udvide talentpuljen. Dertil 

har Claus bedt Søren og landstræneren om at udforme en plan for den fremadrettede indsats. Og 

Claus vil også bede om en status på talentarbejdet for i år indtil nu. 

 

 



 

5 Rettelse til reglementet 

• Det skal udspecificeres i reglementet, at når MX-kørere deltager i den tilsvarende enduro-klasse 

som deres MX-klasse, så kan dette kun lade sig gøre, hvis den pågældende kører ikke allerede har 

deltaget i højere enduro-klasse tidligere. Her vil det kræve SK’s dispensation at kunne rykke ned i en 

lavere enduro-klasse, end man tidligere har kørt. 

• SK mødes i efteråret i Næstved hos Claus Beyer for at gennemgå reglementsændringer. Mødet er 

aftalt d. 24/9. 

 

6 Næste møde 

• Mandag d. 28/8 

 

 

Mød SK Enduro 

Sportskommissionen i Enduro består af frivillige, der er valgt af DMU’s Enduro klubber. 

Kommissionens arbejde består primært i at tilpasse enduro-reglementet, planlægge hver sæson for alle 

medlemmer og kørere, samt sikre sportens og klubbernes udvikling i Danmark.  

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

SK Formand 
Claus Beyer 

Næstved Motor Klub 

SK medlem 
Dan Uno 

Børkop Motor Sport 

SK medlem 
Søren Reinhard 

Enduro Klub Danmark 

SK medlem 
Martin Nielsen 

Enduro Klub Danmark 

SK medlem 
Johnny Guldhammer 
Næstved Motor Klub 


